
 
 

7th August 2019 

 

 

Dear Sir/ Madam, 

 

Singapore Wushu Dragon & Lion Dance Federation will be organising the National 

Wushu & Sanda Championships 2019 (NWSC) from 21st November to 24th November 2019 

at the Singapore Badminton Hall at Arena Country Club at 511 Upper Jurong Road, 

Singapore 638366 (opposite SAFTI MI).   

 

2 We would like to extend our invitation to your Club / School / Community Centre / 

Club to take part in the Championships.  

 

3 The registration form and rules & regulations will be ready for downloading on the 

Federation website:- http://www.wuzong.com from 16th August 2019 onwards. You may 

contact our Secretariat Office at Tel: 6382 3638 for further information.   

 

4 Below are the important dates for the Championships: 

 

1. Registration for both Wushu and 

Sanda Events 

 

i. Opens: 16th August 2019 

ii. Closes: 27th September 2019 (Friday), 5.00pm 

2. Taolu Events 

Team leaders / Coaches Meeting 

and Balloting Session: 

iii.  

iv. 2nd November 2019 (Saturday), 2.00pm 

Federation Conference Room, Level 4 

3. Sanda Events 

Weighing and Balloting Session: 

v. 19th November 2019 (Tuesday), 7:00pm  

Federation Gym, Level 4 

 

Original copy of Registration form with registration fee has to be submitted to Federation's 

Secretariat office. 

 

5 We look forward to your participation and continuous support in our Federation’s 

event.  Thank you. 

 

 

 

Yours Sincerely, 

 
Vincent Ng 

Chairman, NWSC 2019 

 

 

http://www.wuzong.com/


 
 

此致 

 

全体新加坡武术龙狮总会属下团体 

教育部属下学府 

人民协会属下之民众俱乐部/ 联络所/ 居委会  

 

 

敬启者： 

 

由新加坡武术龙狮总会主办 2019 年全国武术暨散打锦标赛将于 2019 年 11 月 21 至 24

日假位于裕廊路上段 511 号 邮区 638366， Arena Country Club 里的新加坡羽毛球馆举

行。在此邀请贵会 / 学校 / 民众俱乐部/ 联络所/居委会派队参与。 

 

有关锦标赛及报名详情可于 2019 年 8 月 16 日 起向总会秘书处询问及领取章程及报名

表格或上网 http://www.wuzong.com 下载。  

 

有意参赛者，请注意以下事项的日期： 

 

1. 报名截止日期 

套路及散打项目 
 

报名开放：2019 年 8 月 16 日 

报名截止：2019 年 9月 27日（星期五）下午 5时正 

2. 套路项目 

抽签与教练领队会议 

2019 年 11月 2日（星期六）下午 2点正 

总会会议室进行 

3. 散打项目 

过磅，抽签与教练领队会

议 

2019年 11月 19日（星期二） 

过磅：晚上 7 时至 8时于总会健身室进行 

抽签及领队会议 : 晚上 9时总会会议室进行 

 

(团体必须将报名表格正本连同参赛费用呈交总会秘书处) 

 

 

希望贵会 / 学校 / 民众俱乐部/ 联络所/居委会踊跃参与今年的全国武术暨散打锦标赛。 

谢谢。 

        

工委会主席 

翁清海启 

2019 年 8 月 7 日 

  

  


